
Zápis z porady vedení konané dne 23. 5. 2016 

Přítomni: Rebok, Dostál, Vičar, Šrubařová, Křenek, Bartošek, Novotná Buršíková, Malinka, 

Regner, Matyska 

Omluveni: Kohoutková 

 

1. Vyhodnocení výjezdního zasedání (Vičar) 

 Vičar přednesl prezentaci. Výjezdní zasedání celkově v elektronickém dotazníku 

hodnotilo 44 osob, hodnocení je veskrze pozitivní. Přínosná byla zejména diskuse 

v blocích, pro příští výjezdní zasedání bude ale vhodné vyčlenit speciální společný 

blok pro diskuse s PED. Ředitel ocenil práci programového i organizačního výboru. 

 Diskuse o programu a zaměření výjezdního zasedání pro rok 2017 začne na přelomu 

roku, odpovědný je Vičar.  

 

 

2. Vyhodnocení must weeku (Vičar) 

 Must week byl letos orientován na problematiku bezpečnosti, účastníky byl hodnocen 

jako velmi přínosný.  

 Z pohledu našich pracovníků byla akce hodnocena jako značně pracná, s velmi 

omezeným odborným přínosem pro ústav. Kolegium diskutovalo smysl a účel Must 

Weeku, shodlo se na jeho primárně prezentační a školicí funkci; přínos pro rozvoj 

ústavu není primárním cílem. Ředitel zmínit možnost využít zvážit kontakty z Must 

Weeku pro cílení případných výjezdů v rámci Erasmu. 

 V organizace Must Week budeme pokračovat, divizní promyslí témata pro příští rok, 

koncem června proběhne diskuse.  

 Vičar probere s CZS, jak bychom mohli cíleně zvát i pro nás zajímavé osoby, resp. 

možnost využití Must Weeku pro rozšíření mezinárodní spolupráce ÚVT.  

 

 

3. Windows 10 (Malinka) 

 19. 5. 2016 proběhl workshop se správci LVT na téma migrace na Windows 10. Za 

ÚVT se zúčastnili zástupci OSS a OTP.  

 Správci LVT byli informováni o doporučení ÚVT ohledně bezplatného upgradu na 

Windows 10 a dále o možnostech upgradu na Windows 10 jak v rámci centrální 

správy, tak i mimo ni. Byly představeny tři základní migrační scénáře pro skupiny 

počítačů v centrální správě – pro studovny, učebny a zaměstnanecké PC.  

 V rámci diskuse vyplynulo, že LVT obecně neplánují realizaci plošného přechodu do 

data ukončení bezplatného upgrade. 

 Kolegium se po diskusi na toto téma shodlo, že v rámci ÚVT migrace proběhne tak, 

abychom minimalizovali riziko vyvolaných nákladů za upgrade poté, co Microsoft 

bezplatnou možnost ukončí. Paní tajemnice upozornila, že v rámci PED musí být 



migrace velmi pečlivě připravena, protože by mohla ohrozit činnost v kritické fázi 

roku. 

 Aktuálně probíhá příprava detailního migračního plánu včetně zajištění podpory 

pracovníkům, jejichž počítače budou upgradovaný (ať již přes centrální správu, tak i 

v rámci individuálních aktivit). Plán migrace budeme sdílet s LVT. Technická podpora 

ÚVT prozatím počítá se souběžnou podporou Windows 7 i Windows 10. 

 Další meeting s LVT je naplánován za dva týdny.  

 Od 1. 6. budou naši technici instalovat na nové počítače pouze Windows 10, všichni 

pracovníci ústavu s individuálně spravovanými počítači mají provést upgrade před 

ukončením bezplatné nabídky Microsoftu.  

 

 

4. Optimalizace využití služeb CESNETu v rámci MU (Malinka) 

 Malinka přednesl prezentaci a navrhl témata k diskusi. Explicitně uvedl, že jedním 

z hlavních problémů je nedostatečná komunikace a špatná vzájemná informovanost 

(v podstatě analogický problém, jaký má ÚVT vůči fakultám).  

 Z diskuse vyplynulo, že se musíme zaměřit na identifikaci služeb a činností, které 

jsme připraveni (nebo alespoň máme zájem o) outsourcovat CESNETu. Takovéto 

portfolio pak můžeme začít diskutovat s CESNETem (podmínky, rozsah, záruky, …). 

 Malinka pošle na kolegium přehled služeb, které nyní využíváme, další informace (na 

základě diskuse uvnitř ÚVT ohledně možného outsourcingu) poskytne v prvním 

červencovém týdnu.  

 

 

5. Různé 

 Ředitel pochválil divizní za včas zvládnuté hodnocení (až na jednu výjimku). 

Kolegium se shodlo, že nová výkonnostní budou přiznána s platností do dubna 2017, 

divizní v případech hodných zvláštního zřetele (např. končící projekty a nejasné 

následné zařazení) mohou navrhnout přiznání výkonnostního na kratší dobu (zpravidla 

6 měsíců) s tím, že po uplynutí této doby provedou nové hodnocení. Jména osob, jichž 

se to týká, nahlásí divizní obratem Janě Vojtové.  

 David Leška uspěl v interním výběrovém řízení na pozici cloudového administrátora 

pro projekt KYPO. K posílení DVUI v prvním kroku přistoupíme využitím zvažované 

kapacity z DIS. Malinka osloví Kohoutkovou, v případě potřeby proběhne jednání 

mezi Kohoutkovou, Malinkou a ředitelem.  

 Proběhla další celodivizní schůze – host Michal Procházka s tématem „Aktuální stav 

projektu Mandragora“, pokud mají ostatní divize podobná témata s přesahem na 

DVUI, nechť se ozvou Malinkovi.  

 Rebok seznámil kolegium s finančními nároky na rekonstrukci spodního sálu, návrh 

v předložené formě byl zamítnut.  

 

 



6. Informace z projektové podpory 

- Odbor výzkumu RMU chystá další školení s názvem „Přehled grantů a systému 

projektové podpory na MU“. Školení je vhodné zejména pro zájemce bez hlubších 

znalostí grantových programů a  bez  zkušeností s přípravou projektových návrhů. 

Uskuteční se v Brně 10. 6. 2016 od 9:00-11:00 v budově rektorátu ve velké zasedací 

místnosti. 

 

 

 

 

Zapsala:                               Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

     ředitel ÚVT 


